



Guangren Elementary School

Grade 4

Final newsletter

Grade 4 Newsletter Week 20: June 22nd - June 26th, 2026

光仁國小ESL雙語班週報 - 四年級

第二學期第20週 六月二十二日 - 六月二十六日，2026

Contents 目錄

- Learning Goals 學習目標
- End of Year Messages 期末祝福留言
- English Resources for Summer Break 暑假英語學習資源
- General Information 一般資訊



Learning Goals This Week

每週學習目標



Oral Communication:

- We are learning to share ideas and plan out our performances with our classmates in English.

Reading:

- We are learning how to read a text and take notes about the key ideas, to help us answer questions about the text.

Writing:

- We are learning to write important ideas about a musician to help us create and present our performance.

口語溝通：

我們正在學習用英語與同學分享想法，並一起規劃我們的表演。

閱讀：

我們正在學習如何閱讀文章，並記錄重點想法，幫助我們回答與文章內容相關的問題。

寫作：

我們正在學習寫下關於一位音樂家的重要想法，幫助我們創作並呈現我們的表演。

End of Year Wishes 期末祝福留言

Congratulations, Ren & Ai Green Class, on a successful year!

Thank you for all the laughter, creativity, and memories we shared. Watching you become more confident and capable each day has been one of the most rewarding parts of this year. As you move on to the next grade, remember to keep asking questions, keep trying your best, never stop believing in yourselves, and never stop making mistakes. They're the best way to learn!

Have a safe, happy, and relaxing summer. I will miss you all and wish you nothing but success in the years to come.

Mr.Saulnier

恭喜 Ren 和 Ai Green 班，順利完成了精彩的一年！

謝謝你們帶來的歡笑、創意，以及我們一起分享的美好回憶。看著你們一天比一天更有自信、能力也越來越好，是今年最令人欣慰的事情之一。

當你們升上下一個年級時，請記得繼續提問、繼續盡力而為、永遠不要停止相信自己，也不要害怕犯錯。犯錯是最好的學習方式！

祝你們有一個安全、快樂又放鬆的暑假。我會想念你們所有人，也祝福你們在未來的日子裡一切順利、充滿成功。

Mr. Saulnier



End of Year Wishes 期末祝福留言

Great job Ren and Ai Yellow Class!

It has been wonderful watching you grow this year. You worked hard, made great progress, and showed kindness, creativity, and enthusiasm in everything you did. You will be greatly missed, and I will always remember the special moments we shared together.

Continue to learn, grow, and achieve great things. Have a safe, relaxing, and joyful summer break!

Mr. Noronha

Ren 和 AI Yellow 班，你們做得太棒了！

今年能看著你們成長，是一件非常美好的事。你們努力學習、進步很多，並在所做的每件事中展現出善良、創意與熱情。老師會非常想念你們，也會永遠記得我們一起分享的特別時刻。

請繼續學習、成長，並成就更多美好的事。祝你們有一個安全、放鬆又充滿喜樂的暑假！

Mr. Noronha



End of Year Wishes 期末祝福留言

Dear Students,

Congratulations on a successful year of learning and fun. As you move into grade 5, I hope you continue to practise the skills we learned this year and develop even more English language skills. Please remember that trying your best is always the most important thing you can do to improve. Comparing yourself to others does not help you see all the amazing progress you have made. Best Wishes in grade 5!

Sincerely, Ms. Hancox

親愛的同學們：

恭喜你們順利完成了充滿學習與樂趣的一年。當你們升上五年級時，我希望你們能繼續練習今年學到的技能，並培養更多英文能力。

請記得，盡自己最大的努力，永遠是讓自己進步最重要的事。和別人比較，並不能幫助你看見自己已經取得的所有驚人進步。

祝你們五年級一切順利！

誠摯地，
Ms. Hancox



End of Year Wishes 期末祝福留言

To my Wonderful Xin Yellow Class,
What an amazing year it has been! Together we learned, we grew, we laughed,
and we created so many wonderful memories. I am so proud of how much you
have improved and how bravely you tried new things every day.

Over the summer, keep learning English by reading books, writing short stories,
watching shows in English, and practising speaking with family and friends. Keep
shining, keep believing in yourselves, and never stop learning

I will miss you all so much!
Ms B

給我親愛的 Xin Yellow 班：

這真是非常精彩的一年！我們一起學習、一起成長、一起歡笑，也創造了
許多美好的回憶。我為你們的進步感到非常驕傲，也為你們每天勇敢嘗試
新事物感到驕傲。

暑假期間，請繼續透過閱讀英文書、寫短篇故事、看英文節目，以及和家
人朋友練習說英文來學習英語。繼續閃閃發光、繼續相信自己，也永遠不
要停止學習。

我會非常想念你們每一個人！Ms. B



English Resources for Summer Break 暑假英語學習資源



<u>British Council for Kids</u> 英國文化協會兒童英語學習網站 Students can practise grammar, and their oral, reading, and writing skills. 學生可以透過這個網站練習文法、口說、閱讀和寫作能力。	
<u>ESL Games World</u> ESL Games World 英語學習遊戲網站 Students can play games to practise English vocabulary and grammar. 學生可以透過遊戲練習英文單字和文法。	
<u>Splash Learn Phonics</u> 英語自然發音學習資源 Students can practise their English phonics with games and videos. 學生可以透過遊戲和影片練習英語自然發音。	
<u>Word Shake</u> 英語單字練習遊戲 Students can practice connecting letters to make English words. Wordshake offers interactive word search puzzles that expand your vocabulary. 學生可以練習將字母組合成英文單字，並透過互動式單字搜尋遊戲擴充字彙量。	

General Information 一般資訊



- **6/29 Report cards will be sent home.**

6/29 成績單將發回給學生帶回家

- **6/30 Last day of school**

6/30 本學期最後一天上課

- **This will be our final newsletter, have a great summer everyone!**

這將是我們本學年的最後一份週報。祝大家有一個愉快又充實的暑假！

HAVE A WONDERFUL SUMMER BREAK!

